
                                                                                                                   

  
 
 
 
2015 SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 142                       Vragen van mevrouw E.M. van Esch 

    (ingekomen op 23 september 2015) 
                       
Schriftelijke vragen over festivalisering Utrecht  
 
In Utrecht vindt een ware festivalisering plaats. Het college wil van Utrecht de festivalstad van 
Nederland maken, zo lijkt het. Festivals klinken leuk en gezellig, maar er kleven vele nadelen aan.  
Vooral de festivals die plaatsvinden in natuurgebieden en parken vormen een bedreiging voor de 
aanwezige (al dan niet beschermde) flora en fauna. Maar ook het gebruik van onder meer plastic 
wegwerpbekers en aggregaten voor stroom zorgen ervoor dat festivals een behoorlijke inbreuk maken 
op de omgeving en op het milieu. Bovendien zijn er door de groei van het aantal festivals ook steeds 
meer omwonenden die last hebben van onder meer geluidsoverlast door deze festivals. 
In reactie op motie 37 over festivals in het Gagelbos beloofde de wethouder dat hij 
festivalorganisatoren gaat vragen geen gebruik meer te maken van de ecologische hoofdstructuur 
(EHS). Dit is een stap in de goede richting.  Maar ondanks deze toezegging maakt de Partij voor de 
Dieren zich zorgen over de toenemende festivalisering in Utrecht.  
 
Om meer zicht te krijgen op de situatie in Utrecht heeft de PvdD de volgende vragen:  
 
1. Hoeveel festivals hebben vanaf 1 januari 2015 een vergunning aangevraagd voor een festival in de 

gemeente Utrecht? Hoeveel zijn er verleend en hoeveel zijn er geweigerd? 
 
2. Hoeveel en op welke data hebben festivals met versterkte muziek plaatsgevonden in parken en 

natuurgebieden in de gemeente Utrecht vanaf 1 januari 2015? Graag aangeven per park en 
natuurgebied. 

 
3. Hoeveel festivals in Utrecht werken met een zogeheten duurzaamheidsprotocol waarbij er 

bijvoorbeeld geen aggregaten gebruikt worden en niet wordt gewerkt met plastic wegwerpbekers?  
 
4. Hoeveel klachten zijn er vanaf 1 januari 2015 ontvangen bij de gemeente, politie, of andere 

instanties, van overlast? En wat was de aard van de klachten (geluidsoverlast, vervuiling, 
dierenleed) Graag het aantal en de aard van de klachten aangeven per festival. 

 
5. Graag ontvangt de PvdD een kostenraming van de kosten die de gemeente en politie hebben 

moeten maken voor de verlening van vergunningen, ondersteuning en handhaving openbare orde 
van deze festivals. 

 
6. Door wie en op welke manier wordt schade in parken en natuurgebieden geregistreerd?  
 
7. Hoeveel schade was er in 2015 aan de natuur in Utrecht als gevolg van festivals? In hoeveel en 

welke gevallen is deze schade hersteld , en wie heeft de herstelkosten hiervan betaald? Graag een 
specificatie van de schade en de betaling van het herstel van de natuur.  

 
8. Is er voor omwonenden van festivals een vergoeding beschikbaar om de ervaren overlast te 

compenseren? Zo ja, hoeveel is dit? Zo nee, bent u bereid dit in te stellen?  
 

9. Betalen festivalorganisatoren altijd huur voor het gebruik van parken en natuurgebieden? Zo ja 
hoeveel? Zo nee, waarom niet? 

 
10. Zijn festivalorganisatoren verplicht een ecologisch onderzoek uit te (laten) voeren alvorens het 

festival plaats heeft of de vergunning wordt verstrekt? Indien nee, waarom niet? Indien ja, welke 
maatregelen kan de gemeente afdwingen nadat een dergelijk onderzoek is uitgevoerd? 

 
11. Is het college bereid de Utrechtse stadsecologen te vragen om de ecologische waarde van alle 

mogelijke festivallocaties in Utrecht in kaart te brengen? Indien nee, waarom niet? 
 
12. Wordt er bij het verlenen van vergunningen rekening gehouden met dieren, natuur en milieu, op 

de locatie waar het festival gehouden wordt en in aan deze locatie grenzende natuur- en 
stiltegebieden? Zo ja: op welke manier? Zo nee: waarom niet?  

 



13. Is het college bereid in kaart te (laten) brengen welke festivallocaties zo min mogelijk overlast 
veroorzaken voor flora en fauna? Indien nee, waarom niet? 

 
14. Het huidige Afsprakenkader Duurzame Evenementen  Utrecht loopt tot eind 2015. Wordt dit 

afsprakenkader voortgezet en zo ja, hoe lang? En welke inspanningen verricht het college om meer 
festivalorganisatoren aan het afsprakenkader te verbinden?  

 
15. Welke andere mogelijkheden heeft de gemeente om festivalorganisatoren te stimuleren duurzamer 

te gaan werken? En wordt door de gemeente gebruik gemaakt van deze mogelijkheden? Zo nee, 
waarom niet?  

 


